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MESTO Nové Mesto nad Váhom
Komisia kultúry a spoločenských

vzťahov

Zápisnica č. 2/2024
zo zasadnutia komisie zo dňa 17.04.2024

Prítomní: podľa prezenčnej listiny

Program:
1. Otvorenie a privítanie
2. Informovanie o zrealizovaných podujatiach február - apríl 2024
3. Príprava a organizácia podujatí v mesiacoch apríl - jún 2024
4. Pamätná tabuľa - lavička venovaná Štefanovi Psotnému
5. Vývesné tabule na ul. M.R.Štefánika
6. Rôzne
7. Záver

K bodu č. 1:
Predsedníčka prítomných privítala a dala k odsúhlaseniu body programu - prítomní súhlasili.

K bodu č. 2:
Ohliadli sme sa za Festivalom A. Jurkovičovej a ocenili vernisáž pani V. Švejdovej v GKH, ako aj
vernisáž pani M. Machalovej Jánošíkovej, spoluprácu s Podjavorinským múzeom, aj návštevu pani Z.
Studenkovej a výkony divadelných súborov. Odozva škôl po predstavení Dievčatko so zápalkami v
piatok ráno bola mimoriadne pozitívna. Spomenuli sme aj pohľady na dramaturgiu festivalu a to v
tom, že odovzdávanie Kvetu Tálie v rámci vernisáže spôsobuje, že pozornosť a dôležitosť sa v rámci
jedného programu delí medzi dve významné dámy, aj keď by si ocenenie zaslúžili každá zvlášť. Preto
je tu návrh oddeliť odovzdávanie Kvetu Tálie od samotnej vernisáže. Niektorí navrhujú začlenenie
rautu až po večernom divadle a nie pred ním.

Spolupráca MsKS so ZUŠ pri zabezpečovaní hudobných programov v rámci akcií  funguje veľmi
dobre.

K bodu č. 3:
Prešli sme niektorými naplánovanými podujatiami:

30.4. Majáles na Námestí Slobody
31.5. Deň detí
7.6. Deň mesta (v sobotu sú Eurovoľby) 
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13.6. umiestnenie Stolpersteine na ulici Klčové v rámci Festivalu židovskej kultúry
13. - 16.6. Festival židovskej kultúry
21.6. 17:00 - vernisáž prác žiakov výtvarného odboru ZUŠ v GKH  - výstava potrvá do konca augusta,
inštalácia v priestoroch GKH bude možná týždeň vopred

K bodu č. 4:
Podnet od občanov (podpísaní Oľga Nápokyová, PaedDr. Mária Kubovicová, Michal Ochodnický) -
Návrh na zhotovenie a umiestnenie pamätnej tabule a pamätnej lavičky Štefanovi Psotnému 

Návrh  občanov  sme prečítali,  predebatovali  a  nakoľko  ide  o  občiansku  iniciatívu,  odporúčame
osadenie  lavičky  na  vlastné  náklady  a  pri  nejakom významnom výročí.  Toto  odporučenie  bolo
schválené jednohlasne.

Hlasovanie o predloženom návrhu za - 9, proti - 0, zdržal sa - 0,

K bodu č. 5:
Vývesné tabule  na  ul.  M.  R.  Štefánika  (pod bývalým Čedokom) sú  dlhodobo v  nevyhovujúcom
technickom a  estetickom stave  a  sú  neaktuálne,  preto  komisia  navrhuje  ich  úplné  zrušenie  a
odstránenie - schválené jednohlasne.

Hlasovanie o predloženom návrhu za - 9, proti - 0, zdržal sa - 0,

K bodu č. 6:
Oliver Dóra požaduje koncept k organizácii kultúrnych podujatí na leto - informatívny mail členom
KKSV s dostatočným predstihom, aby sa členovia komisie mohli vyjadriť či prispieť svojimi návrhmi.
Zároveň nás informoval o súčasnej stratégii pri organizovaní kultúrnych podujatí - akcií je potrebné
organizovať menej avšak s lepšou propagáciou, financie určené na kultúru efektívne rozdeliť pre
menší počet akcií. Vyjadril žiadosť o transparentnosť čo sa týka financií vyčlenených na kultúrne
podujatia v meste.

Komisia sa uzniesla, že je potrebné aktualizovať body náplne činnosti KKSV, nakoľko sú zastarané a
čiastočne neaktuálne - návrh predseda pripraví s podpredsedom KKSV a dá na schválenie ostatným
členom komisie.

Termín Vianočných trhov bol stanovený na 13. - 22.12.2024.
Plán letného kina na námestí by sa mal začať pripravovať budúci týždeň.

Predsedníčka oznámila zmenu termínu stretnutia KKSV v júni a to z 19.6. na 20.6., z dôvodu akcie na
Zelenej vode.

K bodu č. 7:
Predsedníčka KKSV sa rozlúčila s prítomnými.
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Mgr. Dana Uhríková
predseda komisie

Mgr. art. Mária Volárová
tajomníčka komisie

Priloha:


